

**«VIC Engineering»
Жауапкершілігі шектеулі
серіктестігі**

**Товарищество с ограниченной
ответственностью
ТОО «VIC Engineering»**

Қазақстан Республикасы, 050057, Алматы қаласы
Әуезов к-сі, 84 үй, e-mail: VIC.E_buh@mail.ru
тел./факс 8 /727/ 276-04-02, тел. 276-62-92

Республика Казахстан, 050057, город Алматы,
ул. Ауэзова, д.84, e-mail: VIC.E_buh@mail.ru
тел./факс 8 /727/ 276-04-02, тел. 276-62-92

Исх. № 99-11
от « 25 » 03 2011г.

О Т З Ы В

ЗАО «ДАР/ВОДГЕО» г.Москва в 2009-2010гг. по объекту «Разработка проектно-сметной документации на реконструкцию системы водоснабжения и водоотведения г.Кокшетау» оказаны консультационные услуги на стадии «Проект» по следующим сооружениям:

1. Реконструкция и расширение водозабора из Шаглинского водохранилища с насосной станцией 1-го подъема производительностью 16000м³/сут;
2. Реконструкция и расширение водопроводных очистных сооружений производительностью 60000м³/сут;
3. Строительство новых канализационных очистных сооружений производительностью 50 000м³/сут

На стадии «Рабочая документация» оказаны консультационные услуги по разработке ПСД на реконструкцию и расширение водозабора из Шаглинского водохранилища с насосной станцией 1-го подъема производительностью 16000м³/сут.

Также ЗАО «ДАР/ВОДГЕО» разработало проектно-сметную документацию на:

1. Реконструкцию и расширение водопроводных очистных сооружений производительностью 60000м³/сут;
2. Строительство новых канализационных очистных сооружений производительностью 50 000м³/сут;
3. Реконструкцию дамбы накопителя Мырзакольсор;
4. Проект автоматизированной системы управления технологическими процессами

Консультационные услуги оказаны на должном уровне и проектно-сметная документация на вышеперечисленные сооружения выполнена с требуемым качеством, при этом необходимо отметить высокий уровень профессиональной подготовки специалистов проектной организации.

Исполнительный директор



Н.Абдыкадыр

Исп:Кенджебаев Г.У.
Тел:8(727)276-92-62

**«VIC Engineering»
Жауапкершілігі шектеулі
серіктестірі**

Republic of Kazakhstan, 050057, city of Almaty,
Auezov St., 84, e-mail: VICE_buh@mail.ru Tel./fax
8/727/276-04-02, Tel. 276-62-92
Ref. № 99-11
of 25.03.2011

**Limited liability partnership
LLP «VIC Engineering»**

Republic of Kazakhstan, 050057, city of Almaty,
Auezov St., 84, e-mail: VICE_buh@mail.ru Tel./fax
8/727/276-04-02, Tel. 276-62-92

RESPONSE

"Development of design estimates on reconstruction of water supply system and water disposal of Kokshetau" consulting services at a stage "Project" on the following constructions are rendered to CJSC DAR/VODGEO Moscow in 2009-2010 on object:

1. Reconstruction and expansion of a water intake from the Shaglinsky water storage basin with the pumping village with a productivity of 1 rise 16000m³/days;
2. Reconstruction and expansion of water treatment facilities performance 60000m³/days;
3. Construction of new sewer treatment facilities with a productivity of 50 000m³/days

At a stage "Working documentation" consulting services in development of the design and estimate documentation on reconstruction and expansion of a water intake from the Shaglinsky water storage basin with the pumping village with a productivity of 1 rise 16000m³/days are rendered.

Also CJSC DAR/VODGEO has developed design estimates on:

1. Reconstruction and expansion of water treatment facilities performance 60000m³/days;
2. Construction of new sewer treatment facilities with a productivity of 50 000m³/days;
3. Reconstruction of a dam of the store Myrzakolsor;
4. Project of an automated control system for technological processes

Consulting services are rendered up to standard and the design estimates on above-mentioned constructions are executed with required quality, at the same time it should be noted the high professional training level of specialists of the design organization.

CHIEF EXECUTIVE

Kendzhebayev G. U.
Tel:8 (727) 276-92-62

N. ABDICODIR

